
Dag Sander,

Graag zou ik in de procedurevergadering aandacht willen vragen voor KLM. In de laatste 
procedurevergadering is besloten af te zien van het aanbod van een besloten briefing door de 
minister van Financiën, omdat bespreking in de openbaarheid  onze voorkeur heeft . Die voorkeur 
deel ik. Ik constateer tegelijkertijd dat de belangrijke datum van 1 oktober 2020 is gepasseerd en dat 
de minister nog niet met een brief is gekomen, terwijl er in de media al wordt gespeculeerd over 
aanvullende steun voor AirFrance-KLM of KLM.

Ik wil om die reden de collega’s voorstellen alsnog gebruik te maken van het aanbod van een 
besloten briefing, bij voorkeur nog voor het herfstreces. Voor de goede orde: daarmee is de minister 
niet ontslagen van zijn toezegging de Kamer ook per brief te informeren.

Beste groet,
Roald


